

A

邂逅最美的时光 HEAVEN 威斯汀莫阿纳冲浪者温泉度假酒店 OF PEACE

“怀基基第一夫人”开业于1901年，它是怀基基海滩的一座优雅的维多利亚风格的地标建筑，是登记在册的美国历史酒店。作为瓦胡岛唯一的威斯汀酒店，威斯汀度假水疗胜地——莫阿纳冲浪者温泉度假酒店近期斥资2千万美元完成翻修，将酒店悠久的特色传统、令人精神百倍的舒适感与过往的好客精神融合在一起。

Opened in 1901, the iconic "First Lady of Waikiki" is an elegant Victorian landmark on Waikiki Beach and is registered with Historic Hotels of America. As the only Westin on Oahu, the Moana Surfrider, A Westin Resort & Spa recently completed a \$20-million renovation blending its signature amenities and rejuvenating comforts with the welcoming spirit of a bygone era. Featuring never-before-seen Penthouse Corner Ocean Suites, the resort takes relaxing luxury to a new level.



这座历史悠久的胜地是夏威夷酒店的诞生地，无论是莫阿娜或维兰达的沙滩屋，还是藏身榕树庭院的传奇沙滩酒吧Vintage 1901，亦或沿岸唯一的Moana Lani水疗吧，都提供精致的美食。附近还有一间天堂水疗吧，您的身体、精神和灵魂将在这里焕然一新。莫阿娜的沙滩屋供应沿海美食，有精致的牛排、新鲜的海鲜以及各种海岛大餐，这些都以夏威夷的新鲜食材为主打。

As the birthplace of Hawaiian hospitality, this historical property offers fine-dining experiences at Beach house at the Moana or The Veranda, Vintage 1901, legendary Beach Bar in the legendary Banyan Courtyard and the only oceanfront Moana Lani Spa, A Heavenly Spa by Westin in Waikiki which promises a transformation for your body, mind and soul. Beach house at the Moana offers oceanfront fine dining featuring finest quality steaks, fresh seafood and vibrant island-inspired cuisine highlighting the freshest ingredients from Hawaii.

度假村还有着10782平方英尺的室内外空间。从客房和会议室可以俯瞰怀基基海滩，海景美得令人窒息。此处客房多达793间，无论是会议还是活动，这里都是绝佳的去处。

The resort also offers 10,782 square-foot of indoor and outdoor space. With breathtaking oceanfront views in both guest and meeting rooms gazing over Waikiki Beach, the 793-room resort creates the perfect setting for any meeting or event.



项目简介
国家 / 地区 : 美国
项目类型 : 度假酒店
开业年份 : 1901 年
客房数量 : 791 间
隶属 : Kyo-Ya Hotels & Resorts, LP
设计师 / 建筑师 : Oliver G. Traphagen

Details:
Country/Area: USA
Category: Hotel
Year Opened: 1901
Rooms: 791
Owner: Kyo-Ya Hotels & Resorts, LP
Designer/Architect: Oliver G. Traphagen

